
Перша установча сесія Славутицької міської ради 8-го 
скликання розпочалася 27 листопада в Кіноконцертному 
комплексі з гімну України, гімну Славутича та стовідсоткової 
явки новообраних депутатів.

Голова Славутицької міської те
риторіальної виборчої комісії Юлія 
Баєва оголосила рішення комісії 
про обрання міським головою 
Славутича Юрія Фомічева. Урочисто 
він склав присягу та отримав по
свідчення міського голови. Голова 
Молодіжної ради «Майбутнє 
Славутича» Єлизавета Бондарук та 
її заступники Поліна Делікатна та 
Артем Василець вітали депутат
ський корпус і запевнили у своїй го
товності до ефективної, спільної ро
боти та зауважили, що запорукою 
успіху в згуртованість, командний 
дух і колективна робота.

А потім 26 новообраних депута
тів від восьми політичних сил склали 
присягу та отримали посвідчення 
депутатів Славутицької міської 
ради. Першою це зробила найстар
ша депутатка 8-го скликання 
Людмила Любива.

До присутніх із промовою звер
нувся міський голова Юрій Фомічев:

-  Завершено написання черго

вого тому історії Славутича, історії 
міської ради 7-го скликання. 
Розпочинає свою роботу новий 
склад депутатів, що були обрані 25 
жовтня 2020 року. Ці вибори, у  пері
од пандемії, були непрості та емо
ційні. Дякую кожному виборцю, хто 
прийшов на виборчу дільницю і взяв 
на себе відповідальність за зміни 
нашого суспільства, міста, України. 
І тільки така відповідальна, ефек
тивна, активна поведінка має бути.

Дякую всім тим, хто організову
вав та провів цю виборчу кампанію.

Дякую депутатам 7-го скликан
ня. Це була не проста для нас ка
денція, з чималими викликами:

- передача до комунальної влас
ності, на утримання міста, медичної 
інфраструктури та реформа меди
цини в країні;

- децентралізація та посилення 
конкуренції з іншими громадами;

завершення проєкту 
«НОВАРКА» і нові виклики для  
Славутича;

- і звичайно, початок пандемії 
СОVID-19.

Деякі рішення були вкрай непро
стими та непопулярними, але за
вжди вони приймалися в інтересах 
Славутича. І такі речі, як медицина, 
освіта, соціальний захист, енергое- 
фективність та комфорт мешканців, 
завжди були нашим пріоритетом.

Розпочинає свою роботу 
Славутицька міська рада 
Вишгородського району Київської 
області 8-го скликання. Закликаю 
всіх депутатів об'єднатися навколо 
головної мети для Славутича -  за
безпечення високої якості життя!

Передвиборчі програми політич
них сил, які спрямовані на розвиток 
міста, мають стати частиною за
гальної стратегії розвитку 
Славутича до 2025 року. Настав час 
створити спільну стратегію розви
тку міста, в основу якої будуть за
кладені такі напрямки:

- розвиток економіки регіону,
- висока якість життя, у  тому чис

л і ефективна молодіжна політика;
- комфорт для наших мешканців і 

енергоефективність.
Уже в найближчий час ми повин

ні прийняти нашу стратегію і рухати
ся вперед.

У добру путь,
депутатський корпус
Славутицької міської ради!


